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Internet Naslov Matjaž Štefan, direktor podjetja Alpod, srebrne gazele 2019: Izkušnje iz krize so dobra šola

Zaporedna št.
1

Medij; Doseg Dnevnik.si; 322.436, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 4. 11. 2019

Stran v zbirki:
7

Avtor Bojan Glavič

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...desetletjem, prav na vrhuncu krize pri nas, kar je bila verjetno dodatna težava. Z današnjega gledišča smo imeli s to 
stavbo srečo. Krizo so že čutili vsi v  in so bili pripravljeni spustiti cene, tako da smo prišli do objekta gradbeništvu
razmeroma poceni. Ga pa je bilo težko potem odplačevati. Med krizo so zaslužki padali,... 

Internet Naslov Prva lekcija: Preveč optimizma škodi

Zaporedna št.
2

Medij; Doseg Cekin.si; 136.890, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 3. 11. 2019

Stran v zbirki:
10

Avtor Mira Matković

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...je skozi igro z njo opažal pomanjkljivosti raznih igrač. A bil je polno zaseden z delom. Ervin je namreč po izobrazbi 
univerzitetni diplomirani inženir , takoj po diplomi pa je delal kot projektant mostov. Bil je tudi vodja gradbeništva
gradbišča. Med letoma 1995 in 1996 je bil zaposlen na SCT AFRO Ljubljana, kot vodja... 

Internet Naslov Dinastije: Južna v Ikei, švedskem pohištvenem gigantu s sprejemljivimi cenami

Zaporedna št.
3

Medij; Doseg Lokalno.si; , Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 3. 11. 2019

Stran v zbirki:
15

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Torej tudi pri Južni ni vse čisto. Radodarna država V zadnjih letih je dejansko opustil borzno posredovanje in se 
posveča predvsem tekstilu z Lisco in  prek CGP, kjer je pravi denar, tudi od države. Predvsem od države. gradbeništvu
Erar razkriva, da je družba CGP, d. d., ki jo lastniško obvladuje Južna oziroma zakonca... 
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Matjaž Štefan, direktor podjetja
Alpod, srebrne gazele 2019: Izkušnje
iz krize so dobra šola
Matjaž Štefan je cerkniško podjetje Alpod ustanovil pred 21 leti, potem ko je
pohištveno podjetje Brest, v katerem je delal, zašlo v težave in stečaj. Alpod je
zdaj največji distributer lesenih talnih oblog v jugovzhodni Evropi.

Matjaž Štefan (Foto: Jaka Gasar)

POGOVOR

Bojan Glavič
4. november 2019

 4. november 2019 0:00

29 min Zakaj banke
obožujejo
potrošniška
posojila

30 min Ohlajanje
gospodarstva: ni
razloga za paniko,
a previdnost ni
odveč

30 min Oblast brez
obraza

30 min Nemška ohladitev
– strah in trepet
slovenske
avtomobilske
industrije

31 min Stezo za karting
bodo odstranili, 2.

Vse objave

NAJNOVEJŠE

V novi, pred desetletjem zgrajeni stavbi v Cerknici in
štirih hčerinskih družbah zaposluje sto ljudi, ki
ustvarijo po 90.000 evrov dodane vrednosti. Direktor
Alpoda lahko zdaj na čas, ko je bil prisiljen ustanoviti
svoje podjetje, gleda s svetlejše plati.

Za vas se je krasno razpletlo, takrat pa je bilo
verjetno kar stresno obdobje.
Za mnoge, zlasti tiste v poznih letih kariere, je bila to
huda stvar. Tu so bile celotne družine vezane na
Brest in takrat se jim je sesul svet. Priložnosti je bilo
bistveno manj kot danes, travme so bile velike. Za
mlade, tudi zame, ki sem ravno končal študij, pa niti
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ni bilo tako stresno, temveč so se odprle nove
priložnosti. Ko se zgodi kaj takega, naravni nagon
preživetja začne delovati in takrat se je ustanovilo
mnogo podjetij. Naša dolina je šla potem skozi
transformacijo, a na koncu se je pokazalo, da to niti
ni bilo tako slabo. Nastalo je več dobrih podjetij, naše
pa je eno največjih, ki so se razvila po propadu
Bresta.

Kaj pa je bilo najtežje ob novem začetku?
Ljudje smo včasih nepotrpežljivi pri svojih idejah.
Težko je biti potrpežljiv, ko se ti zdi, da bi lahko kaj
hitreje naredil, pa te zunanje okoliščine pri tem
ovirajo. V tem poslu so različni cikli. Najprej
potrebuješ trg, potem denar, nato potrebuješ ljudi,
potem prostore in tako naprej. V ciklu rasti je stalna
potreba po širitvi, v ciklu padanja pa postane težava,
da imaš preveč prostorov, ljudi, no, denarja običajno
ne. Vedno so torej težave.

Stavbo, v kateri imate prostore, ste zgradili pred
desetletjem, prav na vrhuncu krize pri nas, kar je
bila verjetno dodatna težava.
Z današnjega gledišča smo imeli s to stavbo srečo.
Krizo so že čutili vsi v gradbeništvu in so bili
pripravljeni spustiti cene, tako da smo prišli do
objekta razmeroma poceni. Ga pa je bilo težko
potem odplačevati. Med krizo so zaslužki padali,
vseeno pa je naša prodaja tudi v času krize rasla in
nam je kljub občasnim težavam uspelo. Zdaj se sicer
vse zdi enostavno, a je bilo tedaj bilo ogromno stresa
in neprespanih noči, hodili smo po robu. Zame je bilo
to težko obdobje in dobra šola, ki je ne pozabiš.
Zdaj, ko prihajamo v obdobje, ko se stvari spet lahko
poslabšajo, so takratne izkušnje dragocene in pridejo
zelo prav.

Zaradi izkušenj iz krize se naša podjetja precej
manj zadolžujejo kot pred njo. Ali zato
podobnega šoka ob novi krizi naše gospodarstvo
ne bi več občutilo?
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V Sloveniji verjetno ne, ker smo bili tedaj v
večdimenzionalnem šoku. To ni bila le gospodarska
kriza kot v zahodni Evropi, ampak tudi kriza, ki je
nastala zaradi privatizacije in bank. Zmanjšano
povpraševanje v tujini je bilo le del tega, kar nas je
tedaj udarilo. Tega pri nas ne bo več, saj so podjetja
očiščena in imajo za seboj šolo, ki je marsikdo ne bo
nikoli pozabil. Tudi banke so drugačne, kot so bile,
čeprav se stari vzorci obnašanja postopoma vračajo.
A Slovenija je po mojem mnenju v razmeroma
dobrem položaju prav zaradi zgodbe, ki smo jo
preživeli. Se bo pa kriza poznala odvisno od panoge
in trgov vsakega podjetja. Če nekdo deluje samo v
Sloveniji, bo krizo manj občutil, podjetja, ki delujejo v
Angliji, ZDA ali na Kitajskem, pa bolj, saj poleg
normalne krize povzročajo pretrese tudi trgovinski
spori in brexit. To se bo kar nadaljevalo, če bodo
akterji ostali isti.

Ali že zaznavate ohlajanje na vaših najbolj
ključnih trgih?
Naši ključni trgi so tam, kjer imamo svoja podjetja, to
so Slovenija, Hrvaška, Srbija, Slovaška, Češka,
Italija, kamor prodiramo in bo za nas postala drugi ali
tretji trg, poleg tega Kitajska, ki je bila nekaj časa naš
drugi trg. Na ožjih trgih kakšnega velikega ohlajanja
ni čutiti, saj so balkanski trgi zdaj v obdobju rasti. Trg
Italije je že dolgo v težavah, Kitajska pa je neznanka,
saj so tam neskončne priložnosti, a se lahko stvari
hitro zelo zapletejo, če ne bodo rešili spora z ZDA. V
tem primeru bo bistveno težje izvažati na Kitajsko,
evropski trgi pa bodo preplavljeni z njihovimi
proizvodi, če se nam ne bo uspelo zaščititi. Kitajci
morajo izvažati, da preživijo, zato bodo iskali trge, na
katerih zanje ne bo omejitev. Dodatna grožnja je ob
sedanjih likih še spor med ZDA in EU, ki bi ga tudi
vsi občutili.

Kar malo nerazumljivo se zdi, da smo gozdnato
ena najbolj bogatih držav v Evropi, naša lesna
industrija pa propada. Vi zdaj po svoje
nadaljujete tradicijo Cerknice in ste povezani z
lesom, ampak ga uvažate.
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Mi gozd imamo, a ga imajo tudi vse evropske
države, tako da to ni prav velika prednost, sploh ker
naš gozdni asortiment sam po sebi ne omogoča
proizvodnje talnih oblog, ki jih svet kupuje in zahteva.
Izgubili smo kontinuiteto, v zadnjih 20, 30 letih se je
sesula ta industrija in nabavna veriga, tako da na
ostankih preteklosti kaj dosti ne moremo zgraditi.
Gozd je lahko priložnost za panoge z intenzivnimi
naložbami, tega denarja pa v Sloveniji ni. Nimamo
več niti tovarn ivernih plošč ali celuloze, zato je zdaj
Slovenija s svojim gozdom le še dobavitelj osnovne
surovine za proizvodne firme v Avstriji, Italiji in na
Madžarskem, sicer nam les propade v gozdu.

Tudi vi torej ne razmišljate o kakšni proizvodnji
pri nas?
O takšni proizvodnji ne, imamo pa proizvodnjo v
smislu dokončevanja polproizvodov, ki jih uvozimo in
jih končamo tu. To je sklepna faza proizvodnje,
omejena in manjša. V bližnji prihodnosti bomo ta del
razširili, nižje po vertikali proizvodnje pa ne bomo šli,
ker to pomeni preveliko naložbo. Vzpostaviti bi bilo
treba tudi nabavno verigo, kar za seboj potegne
ogromno stroškov in časa, ki ga nimamo.

Kakšni pa so najnovejši trendi na področju talnih
oblog?
Bolj kot na področju lesenih talnih oblog so novosti
pri kompozitnih talnih oblogah – plastičnih masah z
lesom ali kamnom, polimernih talnih oblogah… Tu se
v svetu veliko dogaja in investira, vedno bolj se bo
sledilo ekološkim zahtevam. Sedanji produkti še niso
povsem obnovljivi, a sčasoma bo to postalo nuja in v
nekaj letih se bodo pojavili produkti, ki bodo
zadovoljili vse te smernice. Razvoj gre najhitreje v
Aziji, tam razvijajo nove produkte in tehnologije,
Evropa jim le sledi. Ko se bodo nove smernice
povsem razjasnile in bo nastala tehnologija, ki bo
zadovoljila ekološke kriterije, se bomo tudi mi skušali
vključiti v proizvodnjo.

V čem je skrivnost vaše zelo visoke dodane
vrednosti na zaposlenega, glede na to, da za zdaj
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vendarle večinoma le uvažate tuje izdelke in jih
prodajate naprej?
Gre za splet stvari, ki smo jih očitno dobro povezali.
Smo ozko usmerjeni, delamo samo talne obloge in
ne drugih stvari, smo srednje veliko podjetje iz
branže, tako da dosegamo kritično maso pri izdelkih,
s partnerji v 30 državah smo dobro omreženi v
Evropi in na nekaterih drugih trgih, imamo pa tudi
jasne ciljne skupine, ki jim prodajamo. Ključno je
torej, da smo specialisti z ozko usmerjenimi znanji
ter dobrimi povezavami s kupci in dobavitelji.
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Prva lekcija: Preveč optimizma škodi
Mira Matković / 03.11.2019, 18:38

Ervin Presiček se je v oddaji Štartaj, Slovenija! predstavil s svojo poučno
sestavljanko GOGIX. Ko je dobil hčerko, je namreč skozi igro z njo opažal
pomanjkljivosti raznih igrač. Tako je nastala ideja, ki je navdušila mlade in
stare.

53-letni Ervin Presiček nam pove, da se je njegova ideja o
sestavljanki GOGIX rojevala nekje od leta 2005, patentiral pa jo je leta 2009. Leta
2011 se je zgodilo prvo brizganje elementov GOGIX. Sedaj pa se z njo predstavlja v
četrti sezoni podjetniške oddaje Štartaj, Slovenija!. 

Ko je dobil hčerko, je skozi igro z njo opažal pomanjkljivosti raznih igrač. A bil je polno
zaseden z delom. Ervin je namreč po izobrazbi univerzitetni diplomirani inženir
gradbeništva, takoj po diplomi pa je delal kot projektant mostov. Bil je tudi vodja
gradbišča. Med letoma 1995 in 1996 je bil zaposlen na SCT AFRO Ljubljana, kot
vodja novo nastale enote v Tanzaniji. Nato je kot projektant delal v podjetju GRADIA
Celje. "Od leta 2000 sem samostojni podjetnik in se ukvarjam s projektiranjem
gradbenih konstrukcij, bolj natančno, izdelujem statične preračune ter armaturne in
delavniške načrte," je dejal za Cekin.si. 

Že iz njegovega kariernega življenjepisa je razvidno, da je bil ves čas polno zaseden z
delom. "Ker sem bil ves čas zaposlen s projektiranjem, je tudi realizacija
konstrukcijske sestavljanke bolj počasi napredovala. Ko se je občutno zmanjšal obseg
projektiranja v gradbeništvu, sem imel več časa za kreacijo GOGIX," je dejal Ervin. 

Leta 2011 so začeli konstruirati orodje za brizganje plastičnih elementov GOGIX.
"Pričakovanje prvega testnega brizganja je naraščalo in sredi poletja se je tudi
zgodilo. Več kot navdušen nad izdelkom sem prve Gogixe odnesel na morje, kjer sta
me v kampu čakali žena in hči. Skupaj smo se veselili "novega člana družine".
Navdušenje, ki so ga kazali prvi sestavljalci, otroci in odrasli, me je razveseljevalo in
mi dajalo potrditev o pravilnosti odločitve za izdelavo Gogixov," pravi Ervin, ki je bil v
teh trenutkih poln optimizma. Nemudoma se je lotil posla, saj, kot pravi, po izdelavi
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prototipov in prijetnih občutkih, ko je v rokah držal konkretno kreacijo, ni bilo več poti
nazaj.

Pomislekov ni imel. In ravno pomanjkanje pomislekov oz. prevelik optimizem je
botroval kasnejšim presenečenjem, predvsem na finančnem in trgovskem področju.
Za kakšna presenečenja je šlo, nas je zanimalo.

"Prvo večje presenečenje je bilo spoznanje, da palete elementov, ki sem jih želel
izdelovati, ne bo mogoče izdelati z enim orodjem. Za dve orodji je bil finančni zalogaj
jasno skoraj dvojni. Veliko presenečenje po prvih brizganjih in testiranjih pa je bilo, da
kljub 3D-konstruiranju orodij elementi niso dosegali ustreznih toleranc za sestavljanje.
Potrebnih je bilo veliko korekcij na orodjih," nam je zaupal. 

Ervinova najpomembnejša lekcija, ki se je je naučili v začetni fazi, je: "Preveč
optimizma škodi."

Nato se je začela prva sezona Štartaj, Slovenija! in Ervin je skupaj z družino spremljal
nekaj oddaj. "Že takrat smo v družini ugotavljali, da se, kljub dobri promociji produktov
v Štartaj, Slovenija!, mi nikakor ne vidimo v takšni oddaji. A življenje je polno

Ervin iskreno prizna, da na začetku ni imel pomislekov in je bil poln optimizma. Nato so sledila
presenečenja. FOTO: POP TV
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presenečenj," pravi Ervin, ki razloži, da je nepričakovano prejel spodbudo in bil
nepričakovano sprejet v Štartaj, Slovenija!. 
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Dari Južna, Metličan, ki je svoj imperij postavil

v Ljubljani, zdaj pa večino denarja služi z

novomeškim CGP. (foto: Bobo)

Zakonca Južna imata v lasti okoli deset

odstotkov državnega Petrola, kar jima zna ob

morebitni prodaji Petrola še oplemenititi

račun. (foto: Bobo)

Dinastije: Južna v Ikei, švedskem pohištvenem
gigantu s sprejemljivimi cenami
3.11.2019 | 16:50

V verigi trgovin s cenovno sprejemljivim

pohištvom solidne kvalitete Ikea dobite poleg

vsemogočih reči za dom tudi Južno. A seveda

le v Sloveniji. Trgovino v Ljubljani namreč

gradi CGP iz Novega mesta, ki je v lasti Darija

Južne, četrtega najbogatejšega Slovenca, ki je

začel bogateti, ko je ustanovil svojo

pooblaščeno investicijsko družbo (pid) in

začel sprejemati certifikate državljanov

Slovenije.

Dari Južna je med tistimi Slovenci, ki so si v času

tranzicije ustvarili kapital s pidi, najmanj razvpit, če

ga primerjamo z ostalimi pidovskimi baroni, denimo

z Darkom Horvatom iz Aktive, kjer naj bi

poniknilo več kot sto milijonov evrov, ali pa

s Stanetom Valantom in njegovim NFD

Holdingom, ki je propadel po sodelovanju zIgorjem Bavčarjem pri privatizaciji

Istrabenza. Dari Južna je v primerjavi z omenjenima in s še nekaterimi ostalimi

Slovenci, ki so osnovo svojega premoženja vzpostavili kot lastniki pidov s certifikati
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Na razpisu za gradnjo druge cevi karavanškega

predora je CGP Darija Južne pogorel. (foto: sta)

slehernikov, precej anonimen oziroma »low profile«,

kot rečejo v angleško govorečem svetu. Pa je res?

Perspektiva za Južno

Resen kapital je Južna začel ustvarjati, ko sta z

ženo Vesno leta 1993 ustanovila podjetje

Perspektiva, ki je leta 1996 postalo PERSPEKTIVA

FT, d. o. o., prava borzna hiša. To so bila leta

trgovanja s certifikati slovenskih državljanov. A pravi denar je prišel nekaj let

kasneje. Leta 2000 je Južna od zavarovalnice Tilia kupil družbo za upravljanje

Vizija in prav ta nakup se mu je še kako obrestoval; v Viziji je bilo namreč ogromno

neizkoriščenih certifikatov, kar mu je omogočilo vlaganja prek Vizije v različna

podjetja in tako imenovano pletenje lastniške mreže, ki ostaja do danes. In se še širi.

Politične povezave

Že leto po nakupu Vizije je od Soda kupil 40-odstotni delež enega večjih državnih

gradbincev, CGP, nekaj let kasneje pa je Južna s soprogo postal še lastnik sevniške

Lisce. Kot rečeno, Južna, sicer Metličan po rodu, je v primerjavi z drugimi

pidovskimi baroni in kasnejšimi tajkuni malo znan javnosti. Po mnenju poznavalcev

je vzrok ta, da zna spretno krmariti tudi s politiko. Nikoli se ni postavil na eno ali

drugo stran slovenskega političnega prostora; čeprav naj bi bil sošolec nekdanjega

SDS-ovega ministra in enega vidnejših SDS-ovcev, Andreja Vizjaka, je dobro

sodeloval tudi z ožjimi sodelavci Toneta Ropa, ko je ta nasledil Janeza

Drnovška na čelu vlade, tudi z ljudmi iz Pahorjeve vlade naj bi sodeloval zgledno

in tako naprej. Pri čemer poznavalci opozarjajo, da je Južna rad pomagal politikom,
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če je lahko, a naj bi za svoje usluge politiki vedno znal izstaviti račun in izkoristiti

»dobre« oziroma oportune odnose s politiko. Nekateri ga pri tem vidijo kot

nekakšnega lokalnega Ivana Zidarja, ki je zase večkrat celo javno povedal, da

odlično sodeluje tako s Cerkvijo kot s komunisti.

Obsojeni (ne)tajkun

Južna je torej svoj imperij gradil tudi s pomočjo politike, a nikoli na tak način, da bi

se ga kateri pol politike želel znebiti. O sebi je medijem večkrat dejal, da ni

tajkun, čeprav je njegov način dela podoben drugim slovenskim mogotcem, ki jih

imamo za tajkune. Bil je tudi pravnomočno obsojen, pravzaprav se je pogodil s

tožilstvom in tako priznal pranje denarja in oškodovanje CGP. Pred šestimi leti,

torej leta 2013, mu je zato sodišče naložilo kazen v višini 1,31 milijona evrov (do

takrat najvišja dosojena kazen), opraviti pa je moral še 1260 ur koristnega dela ter

187.000 evrov dati v dobrodelne namene. Južna je s tem denarjem »obdaroval«

bolnišnice. Torej tudi pri Južni ni vse čisto.

Radodarna država

V zadnjih letih je dejansko opustil borzno posredovanje in se posveča predvsem

tekstilu z Lisco in gradbeništvu prek CGP, kjer je pravi denar, tudi od države.

Predvsem od države. Erar razkriva, da je družba CGP, d. d., ki jo lastniško obvladuje

Južna oziroma zakonca Južna, od leta 2003 do oktobra letos od države prejela

624,767.874,58 evra.

Status zakoncev Južna, ki svoj imperij obvladujeta iz ljubljanskega WTC-ja, na

Managerjevi lestvici najbogatejših Slovencev tako ni nepričakovan, gibljeta se med
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elito najbogatejših. Na lestvici najbogatejših leta 2018 sta bila s 100 milijoni

premoženja na 12. mestu.

Južna na slabi banki

Je pa zakonca Južna in tudi njune naložbe tako kot vse gospodarstvenike prizadela

gospodarska kriza, lep del njunega premoženja se je namreč prenesel na slabo

banko oziroma Družbo za upravljanje terjatev bank (DUTB); vendar jima je uspelo

pri DUTB poplačati terjatve v vrednosti 62 milijonov evrov in sta spet lastnika vsega

svojega premoženja. Nekaj sta odplačala z lastnim denarjem, nekaj pa z

dolgoročnimi posojili, ki sta jih najela.

Lastnika Petrola

Dari in Vesna Južna se torej ne ukvarjata več z borznim posredovanjem, imata pa

prek dveh holdingov Vizija v lasti poleg CGP še Tiskarno Novo mesto, IGM Strešnik

in druge naložbe. Med drugim sta največja »mala delničarja« Petrola, saj imata v

lasti skoraj deset odstotkov tega državnega trgovca z naftnimi derivati in energetiko.

Zakonca Južna bi lahko prav pri Petrolu odigrala ključno vlogo pri privatizaciji, saj

so se potencialni kupci Petrola že zanimali za nakup njunih delnic oziroma za

pomoč pri prevzemanju deleža, ki v Petrolu omogoča odločanje.

Gradbeni posli

Glavni panogi zakoncev Južna sta danes tekstil in gradbeništvo. Predvsem slednje je

tisto, ki prinaša denar, pa ne zgolj zaradi državnega denarja, čeprav zneski, ki jih

CGP-ju nakazuje država, niso zanemarljivi. Pred kratkim je podjetje končalo Lidlov

logistični center v Arji vasi – gre za največje skladišče pri nas, zdaj pa bo gradilo še
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ljubljansko Ikeo. Gradili bodo tudi poslovno-stanovanjski objekt Šumi v centru

prestolnice, nakupovalni center Spar v ljubljanski Šiški in še mnoge druge reči. Med

drugim je CGP Darija Južne oddal tudi ponudbo za gradnjo druge cevi

karavanškega predora. Seveda v posel ne bi šli sami, ampak so se prijavili v

kompaniji s podjetji Implenia Österreich in Implenia Švica. Njihova ponudba je bila

v višini 121,5 milijona evrov. Izbrani niso bili, saj so bili za pol milijona dražji – celo

od konzorcija podjetij, zbranih okoli Kolektorja CPG Stojana Petriča, ki naj bi bil

po politični liniji glavni kandidat za gradnjo, potem ko so s pritožbami izrinili turški

Cengiz, ki bi cev predora gradil za slabih sto milijonov, kar je nekako ista cena, za

kakršno svojo polovico gradijo Avstrijci.

Dari Južna ima v času, ko se v Sloveniji na veliko gradi, zlato priložnost, da svoj

imperij okrepi, tudi kar zadeva zmanjšanje dolgov; in kot povedo poznavalci, ima

vedno možnost podpore tudi med politiki, tako levimi kot desnimi, ki naj bi bili

primorani za tako in drugačno podporo Južni pomagati. Ja, nobena Južna ni

zastonj, kar bosta gotovo vedela zakonca Dari in Vesna Južna, ki sta iz Metlike

prišla v Ljubljano in zdaj gradita za Nemce in Švede, možnost pa imata dejansko

povezati Slovenijo z Avstrijo. In obenem še bolj obogateti.

Svet24
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